

What is Lovisia?

"Gift cosmetic" you love to be gifted and you love to use.

"Lovisia" is a playful "gift cosmetics" brand that will make you want to send to someone.

Lovisia will make everybody happy "whether you buy it for yourself or gift it to a loved one!

Its cuteness is only the tip of the iceberg as a lot of thought and effort went into the quality of ingredients and scents of our products. We have released original cosmetic lineups for various Japanese IP's such as

Pokémon, Kirby, Case Closed (Detective Conan), Sanrio, etc.

很高興使用它。收到会很高興的 " 禮物化妝品 "

Lovisia 是讓人不由自主地想送給別人的充滿玩意的 " 禮品化妝品 " 品牌。

爲了獎勵自己,送給誰禮物,無論哪一種都是 HAPPY,不僅可愛,還注重成分和香氣。

神奇寶貝,星星卡比,小可愛等等。人氣作品的原創設計化妝品正在展開中♥



POKÉMON









Pokémon is the name of a series of video games released by Pokémon (originally Nintendo) Inc. In the world ranking of total sales of character "media mixes," it is number one in the world with \$92.1 billion, surpassing Hello Kitty.



POKÉMON HANDCREAM 神奇寶貝護手霜

Find your favorite Pokemon among 30 products! Contains 4 kinds of moisture preservation ingredients (Moroccan nut oil, neuroamide, shea butter, petroleum jelly) refreshing and moisturizing texture, all season OK!

在 30 種產品中尋找自己喜歡的口袋妖怪! 含有 4 種保溼成分 ♪ (摩洛哥堅果油、神經酰胺、乳木果油、凡士林) 的清爽滋潤質地, 全季 OK!

◆上代:○○ ◆SKU:30 ◆原産国:中国 ◆肥皂的氣味

POKÉMON LIPCREAM 神奇寶貝潤脣膏

Contains watery♥ slippery, smooth neck monster cheek engraving &4 kinds of hydrating ingredients ▷ (Honey extract, jojoba seed oil, milk fat, nerve amide NP) **The mouth is colorless

含有水潤♥滑潤、光滑的脣部怪獸臉頰刻印 & 4 種水潤成分♪ (蜂蜜提取物、荷荷巴籽油、乳脂、神經酰胺 NP) ※嘴脣無色系

- ◆皮卡丘/柚子 胖丁/草莓 卡比兽/甜瓜 耿鬼/葡萄
- ◆上代:○○ ◆SKU:4 ◆原產地:臺灣





POKÉMON HAIRCURLER/MAKEPUFF

Can be used cutely in makeup scenes ≯ Hair roller♥ recommended for soft sea curls!

The 2-piece set comes in different sizes and designs.

Makeup powder / for base makeup! The 2-piece set has different designs for a tight fit and beauty D

可以可愛地用在化妝場景中♪

捲髮器/推薦用於柔軟的瀏海捲髮♥

2 件套有不同的尺寸和設計♪ 化妝粉撲/用於底妝♪2 件套有不同的設計,緊密貼合且美觀。

◆上代:○○ ◆SKU:8 ◆原産国:中国

Kirby



"Kirby' s Dream Land" is a game that first released in 1992 on Nintendo' s Game Boy.

Many Kirby games have been developed since and the franchise commemorated its 30th anniversary in spring 2022.

KIRBY LIPCREAM

The moist♥ lubricating and smooth neck paste is accompanied by tomato imprints & 4 kinds of water-lubating ingredients > (honey extract, jojoba seed oil, shea butter, nerve amide NP) **The mouth is colorless

水潤、潤澤、細滑的脣膏附有番茄印記 & 4 種水潤成分♪ (蜂蜜提取物、荷荷巴籽油、乳木果油、神經酰胺 NP) ※脣部無色

- ◆上代:○○ ◆SKU:3 ◆原產地:臺灣
- ◆01/草莓牛奶香味、02/桃香、03/甜点香味



2023/11/15付 【販売元】アイプリティ株式会社



KIRBY HANDCREAM







Contains 3 kinds of hand creams5 hydrating ingredients with a heart-shaped fruit theme (black tea extract), star fruit extract (Golency leaf extract), Damascus paralla flower extract, hyaluronic acid, collagen)

含有以心形果香爲主題的 3 種護手霜 5 的水潤成分 (紅茶提取物 (茶葉提取物)、星形水果提取物 (戈倫西葉提取物)、 大馬士革帕拉花提取物、玻尿酸、膠原蛋白)

◆上代:○○ ◆SKU:3 ◆原産国:日本

◆香り:01/ブラックティー、02/ピーチティー、03/ミルクティー

KIRBY FACEMASK

The perfect facial mask to enjoy Kabi cute expression! Contains collagen, hyaluronic acid, avatar, suitable for youthful, lustrous skin Suitable for travel wear!

可享受卡比可愛表情的完美面部面膜!

含有膠原蛋白、玻尿酸、阿凡達, 適合青嫩、潤澤肌膚 适合旅行装!

◆上代:○○ ◆SKU:3

◆原産国:日本 ◆香り:ピュアソープの香り



CHIIKAWA



Chiikawa" is a manga work by Nagano.It has created a huge boom in Japan, and as of October 2023, the official Twitter account has 2.55 million followers and the total number of copies of the book has exceeded 1 million.



CHIIKAWA HANDCREAM

Contains lubricating and fragrant hand cream, aloe vera extract 4 kinds of moisture-preserving ingredients (Macdonna Flower Extract, Begonia officinalis Flower Extract, Hyaluronic Acid (Na Hyaluronate), Lagan (Hydrolyzed Collagin)

含有潤澤、香噴噴的護手霜、蘆薈提取物 4 種保溼成分 (麥當娜麗花提取物、海棠花提取物、玻尿酸 (玻尿酸 Na)、拉根 (水解膠原蛋白)

◆上代:○○ ◆SKU:8 ◆原産国:中国

◆香り:ちいかわ/牡丹、ハチワレ/白色花束、うさぎ/玫瑰、くりまんじゅう/玉蘭、 モモンガ/甜豌豆、ラッコ/櫻花、シーサー/小蒼蘭、ちいかわ & ハチワレ & うさぎ/桂花

CHIIKAWA LIPCREAM

Contains 4 kinds of moisture-preserving ingredients (lemon fruit extract, pomegranate extract, hyaluronic acid (hyaluronic acid na), neuramide (neuroamide NG)) containing fruit extracts*

*The mouth is colorless

添加含有水果提取物的稱讚脣膏 4 種保溼成分 (檸檬果實提取物、石榴提取物、透明質酸 (透明質酸 na)、神經酰胺 (神經酰胺 NG) ※嘴脣無色型

◆上代:○○ ◆SKU:8 ◆原産国:中国

◆香り:ちいかわ/布丁、ハチワレ/牛奶巧克力、うさぎ/牛奶、くりまんじゅう/柑桔 モモンガ/桃子、ラッコ/蓝莓、シーサー/芒果、ちいかわ & ハチワレ/草莓牛奶

